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Присутні: Павленко Л.А., Мулянова Т.М., Степанчук І.М., 

Гавловський А.В., Мацелюх Я.А., Балецький В.М. 

 

Порядок денний: 

1. Аналіз професійної компетенції викладацького складу в звʼязку з 

атестацією педагогічних кадрів Коледжу. Звіти викладачів, які атестуються 

у поточному навчальному році, з питання впровадження інноваційних 

методів та підходів у процесі підготовки майбутніх фахівців. Розгляд та 

затвердження атестаційних матеріалів. 

2. Про результати моніторингу якості освіти за усіма освітньо-

професійними програмами за І семестр 2023/2024 н.р. 

3. Особливості підготовки до державної підсумкової атестації у формі 

НМТ здобувачів із загальноосвітніх предметів у 2023/2024 навчальному 

році. 

4. Про роботу студентського самоврядування в Коледжі. 

5. Рецензування підручників, посібників, рекомендацій, які надійшли 

в методичний кабінет. 

 

По першому питанню: 

Слухали: 

Павленко Л.А. доповіла про стан професійної компетенції 

викладацького складу Коледжу в рамках атестації педагогічних кадрів. 

Вона підкреслила, що основною метою атестації є оцінка професійних 

якостей викладачів та їх здатності впроваджувати інноваційні методи 

навчання. Учасники засідання заслухали звіти викладачів, які атестуються 

цього року, про їхній досвід використання сучасних педагогічних 

технологій, інтерактивних методів викладання та підходів, спрямованих на 

розвиток критичного мислення студентів. 

Мулянова Т.М. поділилася результатами аналізу атестаційних 

матеріалів, підкресливши важливість використання інновацій для 



підвищення якості освіти. Викладачі також обговорювали використання 

онлайн-платформ та цифрових технологій в освітньому процесі. 

 

Ухвалили: 

1. Затвердити атестаційні матеріали викладачів, які атестуються у 

2023/2024 навчальному році. 

2. Рекомендувати викладачам активно впроваджувати інноваційні 

методи у навчальний процес. 

Результати голосування: 

«За» - 6, «Проти» - немає, «Утримались» - немає. 

 

По другому питанню: 

Слухали: 

Гавловський А.В. доповів про результати моніторингу якості освіти 

за всіма освітньо-професійними програмами за І семестр 2023/2024 

навчального року. Було зазначено, що якість освіти в основному відповідає 

встановленим стандартам, проте виявлені деякі недоліки, зокрема, в частині 

індивідуальної роботи зі студентами та застосування інтерактивних 

методик викладання. 

Балецький В.М. представив статистичні дані, що свідчать про 

успішність студентів за основними показниками. Він наголосив на 

необхідності покращення результатів за деякими спеціальностями та 

запропонував розробити план коригувальних заходів. 

 

Ухвалили: 

1. Прийняти до відома результати моніторингу якості освіти. 

2. Розробити план заходів для покращення якості освіти за окремими 

освітньо-професійними програмами. 

Результати голосування: 

«За» - 6, «Проти» - немає, «Утримались» - немає. 

 

По третьому питанню: 

Слухали: 

Мацелюх Я.А. доповів про особливості підготовки до державної 

підсумкової атестації у формі національного мультипредметного тесту 

(НМТ) для здобувачів із загальноосвітніх предметів у 2023/2024 

навчальному році. Він підкреслив, що успішність студентів на НМТ 

залежить від якості підготовки, і рекомендував особливу увагу звернути на 

підготовку з української мови, математики та історії України. 

Мулянова Т.М. зазначила, що необхідно посилити роботу з 

підготовки здобувачів до НМТ шляхом організації додаткових занять, 

консультацій та використання онлайн-ресурсів для тестування. 

 



Ухвалили: 

1. Розробити графік додаткових занять і консультацій для підготовки 

здобувачів до НМТ. 

2. Активізувати роботу з використання онлайн-ресурсів для 

тренування навичок проходження НМТ. 

Результати голосування: 

«За» - 6, «Проти» - немає, «Утримались» - немає. 

 

По четвертому питанню: 

Слухали: 

Павленко Л.А. доповіла про діяльність студентського самоврядування в 

Коледжі. Вона відзначила, що студентське самоврядування активно бере 

участь у організації заходів, спрямованих на розвиток студентської 

громади, підвищення соціальної активності та покращення навчального 

середовища. Було зазначено, що студентські лідери також ініціювали кілька 

проєктів, спрямованих на покращення комунікації між студентами та 

адміністрацією. 

Гавловський А.В. підтримав важливість активної участі студентів у 

прийнятті рішень та підкреслив, що такі проєкти сприяють розвитку 

лідерських якостей у молоді. 

 

Ухвалили: 

1. Підтримати ініціативи студентського самоврядування. 

2. Включити представників студентів до робочих груп, які 

займаються питаннями покращення навчального середовища. 

Результати голосування: 

«За» - 6, «Проти» - немає, «Утримались» - немає. 

 

По пʼятому питанню: 

Слухали: 

Павленко Л.А. представила рецензії на підручники, посібники та методичні 

рекомендації, які надійшли в методичний кабінет. Було обговорено якість 

навчальних матеріалів та їх відповідність сучасним вимогам. Зокрема, 

обговорювалися нові підручники з правознавства та фінансових дисциплін, 

що мають бути використані у навчальному процесі. 

Мацелюх Я.А. зазначив, що рецензовані матеріали відповідають 

вимогам навчальних планів і можуть бути рекомендовані до використання. 

 

Ухвалили: 

1. Затвердити рецензії на підручники та посібники для використання 

у навчальному процесі. 

2. Рекомендувати викладачам ознайомитися з новими матеріалами та 

включити їх до своїх курсів. 



Результати голосування: 

«За» - 6, «Проти» - немає, «Утримались» - немає. 

 

 

 

Голова Методичної ради             Павленко Л.А. 

Секретар Методичної ради             Степанчук І.М. 

 

 
 


